
Voorzitter: Timmerman-Buck

Tegenwoordig zijn 65 leden, te weten:

Van de Beeten, Van den Berg, Bierman-Beukema toe
Water, Biermans, Broekers-Knol, Van den Broek-Laman
Trip, Van Dalen-Schiphorst, Doek, Doesburg, Dölle, Van
Driel, Dupuis, Eigeman, Engels, Essers, Franken, De
Graaf, Hessing, Van Heukelum, Hoekzema, Ten Hoeve,
Holdijk, Kalsbeek-Schimmelpenninck van der Oije,
Ketting, Klink, Van der Lans, Van Leeuwen, Leijnse,
Lemstra, Linthorst, Luijten, Meindertsma, Meulenbelt,
Middel, Van Middelkoop, Nap-Borger, Noten, Van den
Oosten, Pastoor, Pormes, Pruiksma, Putters, Van Raak,
Rabbinge, Rosenthal, Russell, Schouw, Schuurman,
Schuyer, Slagter-Roukema, Swenker, Sylvester, Tan,
Terpstra, Thissen, Timmerman-Buck, Vedder-Wubben,
Wagemakers, Walsma, Werner, Westerveld, Witteman,
Witteveen, Woldring en De Wolff,

en de heer Brinkhorst, vice-minister-president, minister
van Economische Zaken, mevrouw Schultz van Haegen-
Maas Geesteranus, staatssecretaris van Verkeer en
Waterstaat, mevrouw Van Gennip, staatssecretaris van
Economische Zaken, en mevrouw Ross-van Dorp,
staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport.
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De voorzitter: Ik deel aan de Kamer mede dat zijn
ingekomen berichten van verhindering van de leden:

Jurgens, Kox, Van Thijn, Bemelmans-Videc en Platvoet,
wegens verblijf buitenslands in verband met deelname
aan de parlementaire assemblee van de Raad van
Europa;

Van Gennip, wegens verblijf buitenslands in verband met
deelname aan de parlementaire NAVO-assemblee;

Hamel, wegens verblijf buitenslands.

Deze berichten worden voor kennisgeving aangenomen.

De voorzitter: De ingekomen stukken staan op een lijst
die in de zaal ter inzage ligt. Op die lijst heb ik voorstel-
len gedaan over de wijze van behandeling. Als aan het
einde van de vergadering daartegen geen bezwaren zijn

ingekomen, neem ik aan dat de Kamer zich met de
voorstellen heeft verenigd.

(Deze lijst is, met de lijst van besluiten, opgenomen aan
het einde van deze editie.)

Aan de orde is het beleidsdebat over het mkb in het
kader van de behandeling van het wetsvoorstel
Vaststelling van de begrotingsstaat van het
Ministerie van Economische Zaken (XIII) voor het
jaar 2006 (30300-XIII).

De voorzitter: Ik heet de minister en de staatssecretaris
van harte welkom.
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Mevrouw Sylvester (PvdA): Voorzitter. Ik heb het
genoegen om deze tekst te mogen uitspreken namens de
collega’s van GroenLinks.

Het CBS maakte onlangs een indeling van het
bedrijfsleven in Nederland. 80,5% van de bedrijven heeft
1 tot 9 werknemers, 17,6% van de bedrijven heeft 10 tot
99 werknemers en 1,9% van de bedrijven heeft 100 en
meer werknemers. Als we het in Nederland hebben over
het bedrijfsleven, spreken we overwegend over het mkb.
Ik keek ook naar de gemiddelde winst in het mkb en dat
bedroeg volgens het EIM € 47.000 in 2004. Het gros van
de mkb’ers lijkt bezig te zijn met de continuïteit van het
bedrijf en het weer aansterken na een periode van
laagconjunctuur. Het mkb heeft een groot potentieel, ook
als het gaat om het leveren van een bijdrage aan
maatschappelijke problemen. Desgevraagd gaven
Nederlandse ondernemers op verzoek van Forum eind
2005 de voor het mkb belangrijke sociale kwesties aan.
De hoge jeugdwerkloosheid, de uitval in het vmbo en het
niveau van het onderwijs zijn de belangrijkste kwesties
waar men zorg over heeft, gevolgd door terreurdreiging,
een lage arbeidsparticipatie van vrouwen en van
ouderen. Dit zijn problemen die de overheid niet alleen
kan oplossen. Er zijn vormen nodig van samenwerking
tussen de publieke en de private sector. Een voorbeeld
van zo’n samenwerking is het convenant met het mkb
over de reïntegratie van gedeeltelijk arbeidsgeschikten. In
het debat over de WW van verleden week is gesproken
over het feit dat de nakoming door het mkb op proble-
men stuit. De minister van Sociale Zaken en Werkgele-
genheid antwoordde dat afspraak, afspraak is. Hoe kijken
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